
Referat FAU-møte 01.09.22:  

Tilstede: 

Anne Kristin Temmen Erichsen (leder FAU, 4. trinn) 

Guro L. Bjaadal (nestleder, 9. trinn) 

Fredrik Vindfallet (NY, 1. trinn) 

Aleksander Rasch (NY, 1. trinn, vara) 

Marit Hovda Asbjørnsen (NY, 3. trinn) 

Nedim Atas (NY, 5. trinn) 

Kathrine Vindfallet (vara, 6. trinn) 

Øyvind Løvhaug Johansen (avtroppende)  

Helene Skybak (avtroppende) 

Marianne Olsen (avtroppende)  

Nina Bekk (avtroppende) 

Ikke tilstede:  

Yvonne Aarestrup, Eirin Johansen, Tiril Olsen (NY, 7. trinn), Bjørn Ness (avtroppende), Stein Cato 

Nybakken (avroppende).  

 

Punkter til årsmelding: 

- Fjorårets representanter i FAU: 

Anne Kristin Temmen Erichsen (FAU-leder, representant for 3. trinn) 

Guro L. Bjaadal (Nestleder, 8. trinn)  

Yvonne Aarestrup (1. trinn)  

Helene Skybak (2. trinn)  

Marianne Olsen (4. trinn)   

Eirin Johansen (5. trinn)  

Nina Bekk (6. trinn) 

Bjørn Ness (7. trinn)  

Stein Cato Nybakken (9. trinn)  

Øyvind Løvhaug Johnsen (10. trinn)  

 

 



 

- Overgang til EUS/nedleggelse av ungdomstrinnet:  

Opptok FAU i stor grad forrige år. Jobbet for gode tiltak, god overgang og godt miljø før elevene som 

skulle flyttes over til EUS. Inviterte politikere inn i FAU-møter.  

 

- Dugnader:  

FAU avholdt dugnad på våren for å ruste opp utemiljøet noe. Huskestativ ble fikset. 2 nye 

basketkurver ble satt opp. Malt redskapsskur og skur til søppeldunker. Zipline ble kjøpt inn, SFO har 

ansvar for å sette opp denne. Skogen ved frisbeegolfbana ble rensket (med innsats fra elever og 

lærere).  

Det er gitt tillatelse til å sette opp gapahuk på toppen av akebakken. FAU vil få ansvar for drift og 

vedlikehold. Mål om å få satt opp denne før snøen kommer. Avhengig av dugnadsinnsats og god pris 

på materialer. Tegninger bør foreligge til neste møte 29. september.  

Nett rundt fotballbanen. Kommunen har sagt de skal fikse dette. Det bør være nett rundt hele for å 

sikre at det blir sikkert for de som bruker banen. Innhentes tilbud på nett fra Klubben AS.  

 

- Samarbeid med SFO:  

Kommet godt i gang med samarbeid med SFO i form av møtepunkter med SFO-leder.  

 

Andre temaer på FAU-møtet 01.09.:  

 

Halloweenfest:  

Det har kommet ønske fra foreldre på 1. trinn om Halloweenfest på skolen i regi av FAU.  

De andre trinnene legger ut forespørsel i sin FB-gruppe om interesse for dette.  

1-5. trinns foresatte arrangerer. 1-7. trinn er invitert. Det blir et festmøte for å planlegge: 29.10.22 kl. 

18:00.  

 

Oppgaver i FAU: 

Økonomi: Eirin Johansen, 6. trinn 

Sekretær/referent: Tirl Olsen, 7. trinn 

Driftstyret: Fredrik Vindfallet, 1. trinn og Aleksander Rasch vara 1. trinn. Vara i driftstyret: Kathrine 

Vindfallet, 6. trinn.  

17. mai arrangement på skolen: Nedim Atas, 5. trinn og medarrangør er 4. trinn 

17. mai arrangement i Leiret: 10. trinn (ingen representant valgt ennå) 



Natteravn i Leiret: 9. og 10. trinn. 

 

Planer videre for Hanstad skole:  

FAU inviterer representanter fra kommunen til FAU-møte for å høre om hva som er planen videre for 

skolen når det fra neste år er ren barneskole. 

 

Taushetserklæring FAU: 

Taushetserklæring må signeres av samtlige deltakere i FAU.  

 

Nytt møte: 29.09.22 kl. 18 i kantina.  

  

  

  

  

  

  

 
 

 


